

4 種地震/4 Earthquakes

【箴 Prov 30:21~23】

有四樣事情是讓地都忍受不住的. 我們來談一談:

There are four things that the earth can't bear.

Let's talk about them:

I. A slave when he becomes a king./僕人做王.

【王上 1King 3:7~10】

【王上 1King 12:4~11】

II. A fool when he is filled with food/愚頑人吃飽

愚頑人吃飽的問題是甚麼呢?

What is the problem of a fool when he is filled with food?

【王上 1King 12:12~14】

同樣的故事在澳洲和加拿大現在也在上演之中

III. An unloved woman when she gets a husband

醜惡的女子出嫁 (“不被愛的女子得到一個丈夫”)

【創 Gen 29:16~17】

【創 Gen 29:18】

【創 Gen 29:31】

【創 Gen 29:31~35】

IV. A maidservant when she displaces her mistress.

婢女接續主母

【創 Gen 16:1~4】

【創 Gen 21:8~9】

New Horizon 學校慶祝亞伯拉罕獻以實瑪利的節日

the New Horizon School celebrated Abraham's Ishmael festival

回教徒今天還說, 亞伯拉罕獻以實瑪利, 而不是獻以撒, 因為可蘭經如此說

The Muslims say that Abraham offered Ishmael, not Isaac, because the Koran says so.

Conclusion 結論

我以為這些地震帶給地球的破壞, 遠大於今天環境汙染所帶給地球的破壞還要來得大. 治療的方法呢? 是心向上帝. 讓耶穌的寶血洗淨你的心. 讓你能夠有王子的心, 讓你能夠有神孩子的身分, 讓你能夠讚美耶和華, 讓你能夠尊榮別人. 那麼地會是一個更平安的地.

I think that the damage caused by these earthquakes is far greater than the damage resulted from environmental pollution. What are the treatment? We must turn our hearts toward God. Let the blood of Jesus clean us from all sins. Let us come with the prince's heart and the identity of God's children, so that we can praise the Lord and honor others. The world then will be a much more peaceful place.

Reflections

1. What do these four things in common? What do these four things have in difference? Why would Solomon characterize them as “unbearable”? 這四樣是情相同的地方是甚麼? 相異之處是甚麼? 為什麼所羅門會說 “地擔不起”?

2. What are the ways that we can do to keep us from coming into these situations? 有甚麼我們可以作的, 讓我們不會成為使地震動的人?

4 種地震/4 Earthquakes

【箴 Prov 30:21~23】

有四樣事情是讓地都忍受不住的. 我們來談一談:

There are four things that the earth can't bear.

Let's talk about them:

I. A slave when he becomes a king./僕人做王.

【王上 1King 3:7~10】

【王上 1King 12:4~11】

II. A fool when he is filled with food/愚頑人吃飽

愚頑人吃飽的問題是甚麼呢?

What is the problem of a fool when he is filled with food?

【王上 1King 12:12~14】

同樣的故事在澳洲和加拿大現在也在上演之中

III. An unloved woman when she gets a husband

醜惡的女子出嫁 (“不被愛的女子得到一個丈夫”)

【創 Gen 29:16~17】

【創 Gen 29:18】

【創 Gen 29:31】

【創 Gen 29:31~35】

IV. A maidservant when she displaces her mistress.

婢女接續主母

【創 Gen 16:1~4】

【創 Gen 21:8~9】

New Horizon 學校慶祝亞伯拉罕獻以實瑪利的節日

the New Horizon School celebrated Abraham's Ishmael festival

回教徒今天還說, 亞伯拉罕獻以實瑪利, 而不是獻以撒, 因為可蘭經如此說

The Muslims say that Abraham offered Ishmael, not Isaac, because the Koran says so.

Conclusion 結論

我以為這些地震帶給地球的破壞, 遠大於今天環境汙染所帶給地球的破壞還要來得大. 治療的方法呢? 是心向上帝. 讓耶穌的寶血洗淨你的心. 讓你能夠有王子的心, 讓你能夠有神孩子的身分, 讓你能夠讚美耶和華, 讓你能夠尊榮別人. 那麼地會是一個更平安的地.

I think that the damage caused by these earthquakes is far greater than the damage resulted from environmental pollution. What are the treatment? We must turn our hearts toward God. Let the blood of Jesus clean us from all sins. Let us come with the prince's heart and the identity of God's children, so that we can praise the Lord and honor others. The world then will be a much more peaceful place.

Reflections

1. What do these four things in common? What do these four things have in difference? Why would Solomon characterize them as “unbearable”? 這四樣是情相同的地方是甚麼? 相異之處是甚麼? 為什麼所羅門會說 “地擔不起”?

2. What are the ways that we can do to keep us from coming into these situations? 有甚麼我們可以作的, 讓我們不會成為使地震動的人?